
 

 

 

 

 

Vergadering Overleg verduurzaming wagenpark MRDH  

Datum maandag 12 juni 2023  

Tijd 14:00 – 15:30 uur   

Plaats Digitaal, Microsoft Teams 

 

 

Wagenparkbeheerdersoverleg 12-6-2023  
Aanwezig: Hedwig van Vuuren (DH), Jaap de Boer (Avalex), Rob Starink (Delft), Roy Vermolen en Roy 
Versteegen (Leidse regio), Johan Visser, (Rotterdam), Jan-Willem Dikmans (ZHB) en Amanda Vlieger 
(MRDH) 
  
Acties: 

• Uiterlijk 30 juni leveren deelnemers een overzicht aan van hun wagenpark; welke voertuigen 
komen op 1 jan 2025 niet meer de ZE zone in vormen een probleem? 

  
  

1.       Opening en mededelingen 
• Vraag of het nodig is om het overleg op 1,5 uur te houden of dat deze naar 1 

uur kan. → voorkeur ligt bij 1,5 uur gezien die tijd snel wordt gehaald met 
een inhoudelijke agenda. 

• Jan Willem is op bezoek geweest bij locatie Rotterdam, Johan. 
2.       Vaststellen van de agenda 

• Akkoord, Roy Versteegen ligt inkoopagenda omgeving Leiden toe. 
3.       Ingekomen stukken 

• nvt 
4.       Verslag van de vorige vergadering (6-3-2023) 

• Akkoord 
5.       Update kennisdeling inkoop/beschikbaarheid/voorbeelden 

Naar aanleiding van vorig overleg goede voorbeelden gezocht over de grens. In 
Mechelen kopen ze diverse voertuigen in. De inkoop van aparte soort voertuigen loopt ook 
daar moeizamer. 

• De gemeente biedt personenauto’s in deelvorm aan tijdens het weekend 
voor de gewone burger om in rond te rijden. Het gaat om een klein aantal 
auto’s. De ervaring is tot nu toe positief. 

o In de regio is nog niet nagedacht over een dergelijke constructie, ook 
zien de aanwezigen haken en ogen om dit op grotere schaal te 
organiseren. Voor Kleine gemeentes met een paar auto’s wellicht 
een optie. 

Rondje langs de velden  
Rotterdam: 

• …doet op dit moment een marktuitvraag voor een chassis voor 
huisvuilwagens eruit. Daarna de uitvraag van de opbouw. 15 elektrische 
voertuigen met oog op voldoende capaciteit op 2 hoofdlocaties eind 
2023/begin 2024. 



• Lobby voor oprekken regels voertuigen die de stad in mogen. 1-1-2020, 
oprekken naar 1-1-2017 of 2018 geeft lucht. Huidige regels betekent straks 
90 voertuigen uit de roulering. (acties) 

• Eind oktober is de laatste werkdag van Johan Visser, hij communiceert nog 
over zijn opvolger. 

• Opgaven op het gebied van laden/capaciteit netwerk 
Avalex: 

• …is bezig met het omvormen van 2 busjes en 1 lev. 
• Momenteel in overleg om een achterlader en een bovenlader te bestellen 

(eind zomer) 
• Opgave op het gebied van laden/capaciteit netwerk 

Delft: 
• Rob is na pensioen van Aad nog aan het inlezen en informatie aan het 

verzamelen. 
• Er zijn wel 2 elektrische busjes besteld. 

Den Haag: 
• Den Haag doet op dit moment een aanbesteding voor elektrische voertuigen 

met opbouw. Perceel 1 enkele cabine met opbouw, rijbewijs B en perceel 2 
dubbele cabine met opbouw, rijbewijs B. 

• Op beide percelen reactie ontvangen; dus een goed teken dat de markt wel 
iets kan bieden. 

• marktverkenning naar wagens met laadbakje voor werknemers die niet in 
bezit zijn van rijbewijs zoals de wagentjes van Aysan? met laadbak. AM 
rijbewijs en 300kg laadvermogen.   

• 6 elektrische Ravo’s geleverd 
o Interesse voor aanbesteding Oegstgeest. Verkent Den Haag de 

middelgrote of de kleine variant? 
o Den Haag heeft 540 Ravo’s. De (middel)kleine variant zijn de 

swingo’s. Overigens is Amstelveen ook bezig met elektrische 
veegwagens, die waren eerder op bezoek geweest in Den Haag. 

• Opgave op het gebied van laden/capaciteit netwerk 
      Leiden: 

• In Leiden loopt een meervoudige aanbesteding voor een vrachtwagen met 
open laadbak, de aanbesteding voor een vrachtwagen voor Zoeterwoude 
begint ook bijna. Er loopt ook een aanbesteding voor brandstof. 

• Tussen de assetmanager en de wagenparkbeheerder is te weinig 
communicatie. 
  

• United Quality doet een onderzoek naar verzameling ban afval 
• Gemeente Leiden wil nog zo veel mogelijk zware voertuigen aanbesteden 

ivm de milieuzone. De vraag resteert; wat gebeurt er met voertuigen 
wanneer zij niet meer toegang hebben tot ZE-gebieden? Gemeentelijk beleid 
ontbreekt nog. 

o Hoe ga je om met het vervroegd afschrijven van voertuigen waar je 
óók nog minder voor terugkrijgt op veilingen. 

• Op 19 juni is er in Leiden een evenement voor ondernemers over de ZE-zone 
invoering. Gebaseerd op het plugin 010 event. 

• Roy Versteegen ligt de inkoopagenda van regio Leiden toe. 
 

6.       Rondvraag en sluiting 
Volgende overleg op 2 oktober op 10 uur op locatie Kleinpolderplein Rotterdam 


